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EE
Dank voor info, goed te weten dat het nu in BR ligt, vroeg me inderdaad af hoe ver proces gevorderd is. (En elke keer als ik

beroepsgroepen fysio en oefentherapie spreek, vragen ze er naar).

We zijn inderdaad van plan over de maatregel te communiceren in de pakketbrief. De pakketbrief gaat eerste helft juni naar TK.

Hopelijk past dat qua besluitvorming.

GroetjessRRrL

Ministerie van VWS, Directie Zorgverzekeringen, Cluster Pakket, Cluster Zorginkoop

Tel 51.2e

ver: E81 (RED) FRED minws.i>Verzonden: woensdag 24 februari 2021 13:33

| s.12¢
@minvws.nl>; SREY. (IAFL)

Onderwerp: RE: kamervragen

Allen,

Over deze claim heb ik contact gehad metIEEND- claim voor de herstelzorg zit inderdaad in de plaat van de

voorjaarsbesluitvorming. De VWS brede plaat wordt maandag besproken in de BR. (EXEEIMIk laat uiteraard nog

weten wat daar uit is gekomen.

Nb. De herstelzorg zit binnen die totaalplaat in een aparte lijst met alle covid claims waarbij de insteek is dat we die

generaal claimen bij FIN.

Hopeljjk helder zo, anders kunnen we morgen even bellen (ben vandaag vrij).

Iets anders: Ik ga er nog steeds vanuit dat het verlengen van VT herstelzorg formeel moet worden afgehecht in

pakketbrief voor de zomer?

Groet,

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Van:BE3BE) minvws.nl>

Datum: woensdag 24 feb. 2021 10:04 AM
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Kun jij als CFA premie voor DGCZ hierop reageren of even contact opnemen metjENEXJ]'k weet dat deze in plaat zit, maar

wellicht dat jij nog wat extra context en een laatste stand kunt melden.

Verzonden: woensdag 24 februari 2021 09:36

JEN
Ik reageer even op opmerking over het proces: begrijpelijk dat je dit ondoorzichtig vindt! Het punt is echter dat de directie

Zorgverzekeringen zelf geen mogelijkheden heeft om premie middelen te claimen of aan te gaan. Dit kan bij Z alleen maar via

de directie CZ als het om pakket premie gelden gaat of soms rechtstreeks via FEZ.

Ik zal nagaan of dit toch op een manier kan dat Z wel geinformeerd is wat er wanneer en bij of via wie eventueel aangeleverd
kan worden.

Groeten,

van:[EXECBE (EXEXN) ENEEETNN0 invws n>
Verzonden: woensdag 24 februari 2021 09:20

Onderwerp: RE: kamervragen

Ho

IEEEHebben bij FEZ (via [JJEEEllvan dir CZ) een verzoek tot verlenging gedaan van de VT paramedische herstelzorg. Dit zou gaan

meelopen in de cyclus van maatregelen en voorjaarsnota/begroting COVID (dat is een andere cyclus dan de reguliere begroting,
zo heb ik begrepen). Irene is hiervan op de hoogte. Onderstaand tekstje is wat we hebben ingediend; er vinden medio maart

gesprekken plaats met MIinFIN. Bij akkoord MIinFIN zou het voor 1 juli geregeld moeten zijn. Het lijkt me inderdaad goed om hier

iets over in de nota op te nemen.

Overigens is het voor mij een wat ondoorzichtig proces. Ik trek zo nu en dan aan touwtje maar weet niet zeker of het juiste
touwtje is en of het effect heeft.

Dit is tekstje dat ik heb aangeleverd bi jE:
Paramedische herstelzorg voor COVID verlengen

We hebben via het instrument voorwaardelijke toelating de paramedische herstelzorg voor COVID aan het basispakket

toegevoegd, in eerste instantie voor 1 jaar tot 1-08-2021. Nu we een (lange) tweede golf hebben, lijkt het logisch en wenselijk om

de voorwaardelijke toelating met minimaal een jaar te verlengen. De minister wordt hierover separaat geadviseerd. Op basis van

een verlenging met een jaar tot 1-8-2022 gaat het om € 25 miljoen in 2021 en € 3 miljoen in 2022.

Dit is de onderbouwing van de financiéle claim (is afgestemd met ZINL):

ZINL heeft nog maar beperkt inzicht in de aantallen cliénten. Dit heeft ook te maken met feit dat declaratie pas per begin nov

mogelijk is omdat ICT-systemen moesten worden aangepast. ZINL heeft meer zicht op aantallen patiénten en kosten in april
2021.

We moeten nu dus gebruik maken van aannames om tot een schatting van extra kosten te komen. We maken aanname dat het

aantal cliénten dat gebruik maakt van paramedische herstelzorg even groot is in de eerste golf als in de tweede golf en dat de

extra kosten daarom eveneens 28 min bedragen. Omdat de tweede golf startte in nov 2020 is het logisch dat het overgrote deel

van die 28 mln neerslaat in 2021, temeer omdat einde 2021 (hopelijk) het grootste deel van de bevolking is gevaccineerd. Als

we uitgaan van een verhouding ca 90%-10% tussen beide jaren, dan betekent dit dat de kosten van verlenging VT

paramedische herstelzorg 25 min in 2021 bedragen en 3 min in 2022.
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Vriendelijke groeter EEE

Ministerie van VWS, Directie Zorgverzekeringen, Cluster Pakket, Cluster Zorginkoop

Te 5

Verzonden: woensdag 24 februari 2021 08:00

@minvws.nl>

@ minvws.nl>

Onderwerp: kamervragen

+SEE

Ik heb kamervragen over covid herstelzorg gelezen. Helder verhaal. En goed om scherp te blijven op uitvoeringsproblemen. Politiek

gevoelig onderwerp gezien de doelgroep. In de antwoorden zegje aan het eind dat we nog een besluit moeten nemen over

verlenging van de regeling. Wanneer willen we dat besluit nemen? En zouden we hier in de nota de minister niet op moeten wijzen

zodat zij weet dat dit er aan komt?
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Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport
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